

Chers amis dear friends

Aujourd'hui mon cœur est serré d'apprendre cette triste nouvelle. Graficki collectif est plus qu'une galerie, c'est un incubateur de culture, les artistes s'y rassemblent, discutent, réfléchissent ensemble autour de l'Art. Je pense à vous chers amis, à toute l'implication et l'amour que vous vouez à l'estampe. Merci pour tout ce que vous avez fait pour mettre l'estampe à un si haut niveau, pour votre grand professionnalisme et votre amour généreux et sincère de l'art.

Avec toute mon amitié, longue vie à Graficki Kollektiv

Jo Ann Lanneville

Le 6 juil. 2018

Dear friends

Today my heart is tight to learn this sad news. Graficki collectif is more than a gallery, it is an incubator of culture, the artists gather there, discuss, reflect together around Art. I think of you dear friends, all the involvement and the love you have for printmaking and artists. Thank you for all that you have done to put the print at such a high level, for your great professionalism and your generous and sincere love of art.

With all my friendship, long life to Graficki Kollektiv

Jo Ann Lanneville

2018, 6th of July